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Z Á P I S 
 

o průběhu schůze představenstva Společenství vlastníků RYBÁRNA Most konané dne 

31.5.207 v zasedací místnosti  v bytovém domě č.p. 3067-3079, tř. Budovatelů v Mostě. 

 

Přítomni  … p. Kramperová, p. Liška , p. Böhm, p. Turfandovová, p.Zima 

    

 

 Schůzi představenstva zahájil v 16,30 hod. pan Bohm– předseda  představenstva, který 

dále schůzi vedl. Přivítal všechny přítomné a seznámil je s programem schůze: 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Projednávání financí ( vyúčtování ) 

4. Osvětlení spol. prostor + kamerový systém 

5. Chodníky 

6. Ostatní 

7. Usnesení a závěr 

 

 

Finance ( vyúčtování ) 

-  Vyúčtování 2016 bylo kompletně předáno a nyní běží lhůta na odvolání. Předběžné vyplácení  
by mělo proběhnout poslední týden v červnu 2017 

- Bude sjednocen  účet ( zanikne účet v BD Rybárna – a převede se hotovost do ČSOB )  

- Nyní hospodaříme s částkou 5 500 000,-  
 
 
Osvětlení 

- V červenci, by se mělo začít instalovat nové osvětlení společných prostor. Sníží se náklady na 
elektřinu a zároveň bude osvětlení na senzor. 

- Dále se jednalo o kamerovém systému při vstupu do vchodu. Toto je zatím v jednání a bude 
předložen na další schůzi rozpočet 
 

 
Chodníky 

- Již byla zpracována projektová dokumentace, a teď čekáme na vyjádření MmMostu na 
spolupodílení se při opravách. 

 
Ostatní  

- Byla provedena revize hydrantů  

- Do konce roku probíhá v etapách výměna stupaček, toto je naplánované i na rok 2018 

- Proběhla montáž sušáků 

- Dne 27.6.2017 bude přistaven velkokapacitní kontejner 

- Další schůze bude svolána v červenci  
 

 
      Závěrem pan Bohm poděkoval, a jelikož byly všechny body projednány, byla 18.30 členská schůze 
ukončena. 

 
Zapsala: Šárka Kramperová 


